
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 9. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 117
Forslag til lov om videnskabelig uredelighed m.v.
Af uddannelses- og forskningsministeren (Søren Pind)

Spørgsmål 8
Hvad er grunden til, at der ikke er en indbygget ankeinstans i § 18, som kunne
være med til understøtte den enkelte forskers retssikkerhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bruno Jerup (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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